

香港商船高級船員會所

Merchant Service Club

Our Ref : FY 2021-09-02

Your Ref :

To : All Members

Date : 10/09/2021

Total page(s) : 1 (including this page)

Notice of Club Closure for Renovation

會所裝修暫停營業通告

In order to provide a pleasant and comfortable environment for our members, please be advised that Merchant Service Club, located on 11/F Alliance Building Sheung Wan, will be under renovation starting from 17th September, 2021. During the renovation period, the club will be temporarily closed.

The interior renovation is expected to complete in the middle of November, 2021. The date of reopen will be announced at the end of October. We apologize for any inconvenience caused and offer our sincere thanks for your patience and support. Should you have any concerns, please contact the Guild Office at email mail@mnoghk.org or call (852) 2545 8269.

為向各會員提供更舒適的環境，位於上環誠信大廈十一樓的香港商船高級船員會所將於 2021 年 9 月 17 日起進行內部裝修，裝修期間將暫停營業。

會所裝修為期約一個半月，完成日期預計於 2021 年 11 月中旬。重新營業日期將於 10 月底公告。不便之處，敬請原諒，並感謝閣下耐心等待。如有任何查詢，請聯絡香港商船高級船員協會辦公室，可電郵 mail@mnoghk.org 或致電 (852) 2545 8269。



Merchant Service Club
香港商船高級船員會所